
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 21. martā                                                                                   Nr. 3 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 
 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Baltinavas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu. 

2. Par Balvu apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu. 

3. Par Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu. 

4. Par Viļakas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu. 

5. Par Balvu novada pašvaldības iestādes “Šķilbēnu pagasta Dabas parks "Balkanu 

kalni"” likvidēšanu. 

6. Par Viļakas Mūzikas un mākslas skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas 

likvidāciju. 

7. Par nekustamā īpašuma “Nātrītes”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma “Kalvīšu lauki”, Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

9. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

10. Par nekustamā īpašuma “Kāpslīši”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 
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11. Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

12. Par nekustamā īpašuma “Krikšu lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

13. Par nedzīvojamo telpu – ēkā Pirmsskolas izglītības iestāde “Bērnudārzs”, Vīksnas 

pagastā, Balvu novadā, nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma 

slēgšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Pansionāta apbraucamā iela 2, Celmene, 

Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

15. Par nekustamā īpašuma “Sala”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

16. Par nekustamā īpašuma “Kudrevas lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

17. Par nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

18. Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu 

atkārtotas nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

19. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

20. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

21. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Krišjāņu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

22. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Medņevas 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

23. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Šķilbēnu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

24. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Žīguru 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu. 

25. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Vectilžas 

pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

26. Par nedzīvojamās telpas garāžas Nr. 9, Ezera iela 37B k-10, Balvos, Balvu novadā, 

nomas līguma pagarināšanu. 

27. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 Ezera ielā 43A, Balvos, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

28. Par dāvinājuma pieņemšanu - Starptautiskā glezniecības plenēra “Valdis Bušs 2023” 

gleznas. 

29. Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” grāmatvedības uzskaitē esošo 

akciju sabiedrības “Balvu Enerģija” akciju pārgrāmatošanu Balvu novada pašvaldības 

administrācijas centralizētās grāmatvedības uzskaitē. 
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30. Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. 

"Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot 

pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu iesniegumu atlases kārtas 

ietvaros. 

31. Par grozījumiem Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas sniegto maksas pakalpojumu 

cenrādī. 

32. Par saistošo noteikumu Nr.___/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

23.novembra saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par braukšanas maksas 

atvieglojumiem un transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu 

novadā”” apstiprināšanu. 

33. Par saistošo noteikumu Nr.____/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.oktobra saistošajos noteikumos Nr.36/2022 “Par Balvu novada pašvaldības 

aģentūras “SAN-TEX” sniegto pakalpojumu cenrādi”” apstiprināšanu. 

34. Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu Regīnai Kuļšai. 

35. Par Vīksnas pagasta pārvaldes apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu. 

36. Par ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas 

pakalpojuma maksas noteikšanu. 

37. Par saistošo noteikumu Nr.___/2024 “Balvu novada pašvaldības nolikums” 

apstiprināšanu. (INFORMATĪVS). 

  

Papildus darba kārtībā: 

38. Par nedzīvojamās telpas – garāžas Tirgus ielā 7, Balvos, Balvu novadā, nomas tiesību 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu. 

39. Par Rugāju pagasta pārvaldes maksas pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu. 

40. Par Balvu novada pašvaldības Bāriņtiesas darbu 2023.gadā. (INFORMATĪVS). 

41. Par Latvijas - Lietuvas programmas 2. kārtas projektu konkursu un projekta ideju 

"Culture for future" (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs (līdz 7.jautājumam), Sandra Kapteine (sākot ar 7.jautājumu) 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Jānis Vancāns, deputāts Marija Duļbinska, deputāts Aldis Bukšs, 

deputāts Ruta Cibule, deputāts Anita Kokoreviča, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants 

Slišāns, deputāts Jānis Trupovnieks, deputāts Aija Mežale, deputāts Svetlana Pavlovska 

 

Ieinteresētās personas: 

Izpilddirektore Daina Tutiņa 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Šķilbēnu pagasta pārvaldes vadītājs Andris Mežals, P/a "SAN - TEX" pašvaldības aģentūras 

direktors Egons Strumpe, Viļakas Mūzikas un mākslas skolas direktors Aldis Prancāns, Baltinavas 

Mūzikas un mākslas skolas direktore Marija Bukša, Balvu Mākslas skolas direktore Elita Teilāne, 

Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja Sarmīte Tabore, Viļakas pilsētas pārvaldes vadītājs Oļegs 

https://us06web.zoom.us/
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Kesks, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas ekonomiste Ineta Leišavniece, 

Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Kancelejas un 

personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietniece Inese 

Siliņa, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris 

Annuškāns, Juridiskās nodaļas juriskonsults Iveta Kokoreviča, Sabiedrisko attiecību nodaļas 

vadītāja Iluta Jaunžeikare 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  - Iveta Arelkeviča – atrodas komandējumā, Aigars Pušpurs - personīgu iemeslu 

dēļ, Sandra Kindzule - darba nespējas dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Atbalstīt darba kārtības papildus jautājumus 

 

Uz komitejas sēdi ieradās komitejas locekļi Aldis Bukšs, Anita Kokoreviča 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi apstiprina 

darba kārtību kopumā. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Atbalstīt darba kārtības jautājumus  
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 1.§ 

Par Baltinavas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un skaidro, ka ir sagatavoti un iesniegti 4 lēmumprojekti par šo 

apvienību vadītāju iecelšanu amatā. Sīkāk paskaidro par kritērijiem un 

vērtēšanu. Skaidro par izvērtēšanu kopumā, komisiju, novērtēšanas 

anketu, darba rezultātiem, darba kvalitāti un precizitāti, plānošanu un 

organizēšanu, komunikācijas un sadarbības prasmēm, lēmumu 

pieņemšanu, komandas vadīšanu, kvalifikācijas novērtēšanu. Skaidro, ka 

pēc šiem kritērijiem tika vērtēts katra pārvaldnieka darbs, kā arī 

kvalifikācija un novērtējot katrs kritērijs tika vērtēts no 0,25-5 punktu 

skalā un priekšrocības uz apvienības pārvaldes vadītāja amatu bija tiem 

vadītājiem, kuriem bija visaugstākais punktu vērtējums. Sīkāk paskaidro 

par iesniegto lēmuma projektu un apvienības pārvaldes vadītāja 

pretendentu - Sarmīti Tabori. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Jautā, vai ir kādi jautājumi attiecībā uz šo lēmumu. Skaidro, ka bija 

izskanējuši jautājumi par to, kā tika vērtēti visi pagastu pārvaldnieki un 

sīkāk par to paskaidro. Skaidro, ka šobrīd netika lūgts pretendentiem 

sagatavot prezentācijas par sevi, bet, ja tādas būs nepieciešamas, tad tās 

lūgsim sagatavot uz domes sēdi. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka tika izstāstīts par kritērijiem, bet deputāti nav iepazīstināti ar 

šiem izvērtējumiem un, lai pieņemtu lēmumu un balsotu par to, tad 

aicinājums un lūgums būtu līdz domes sēdei atsūtīt šos izvērtējumus, lai 

var ar tiem iepazīties un droši balsot par šiem lēmumiem, bet šobrīd 

balsojumā atturēsies. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka šie izvērtējumi netika pievienoti pie lēmumiem, jo tā bija 

iekšējā izvērtēšana. Skaidro, ka mapītē ir visi izvērtējumi, ko var palaist 

apkārt, lai var apskatīties, ko īsti nevēlētos sūtīt. Vai tas ir likumiski, tad 

tas ir jājautā juristiem, vai to var sūtīt. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka tādā gadījumā no savas puses sagatavos pieprasījumu, ko 

iesniegs domē. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Vēlētos saņemt priekšsēdētāja atbildi uz deputāta A.Bukša jautājumu, vai 

būs šis izvērtējums izsūtīts deputātiem, jo kaut kā paliek, kaut kādā 

neskaidrībā viss. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd ir dota šī iespēja iepazīties ar šiem izvērtējumiem, bet, 

ja būs šāds deputāta pieprasījums no deputāta A.Bukšs un tas būs 

atbilstoši normatīvajām prasībām, tad noteikti šie izvērtējumi tiks izsūtīti 

normatīvo aktu norādītos termiņos un centīsies to izdarīt pēc iespējas 

ātrāk. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Aldis Bukšs, Svetlana Pavlovska) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 122 "Par Baltinavas apvienības 

pārvaldes vadītāja iecelšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes 

sēdē. 

 

2.§ 

Par Balvu apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Aldis Bukšs, Svetlana Pavlovska) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 123 "Par Balvu apvienības pārvaldes 

vadītāja iecelšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

3.§ 

Par Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Aldis Bukšs, Svetlana Pavlovska) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 124 "Par Rugāju apvienības 

pārvaldes vadītāja iecelšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes 

sēdē. 
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4.§ 

Par Viļakas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka vērtēšanas procesā Andris Mežals un Oļegs Kesks 

ieguva vienādu punktu skaitu un priekšrocība kļūt par šīs apvienības 

vadītāju bija Andrim Mežalam, taču jautājot, vai ir gatavs pildīt šos 

pienākumus ir saņemts iesniegums, kurā ir teikts, ka Andris Mežals 

atsakās pildīt šos pienākumus, līdz ar to priekšlikums šajā amatā iecelt 

Oļegu Kesku. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Aldis Bukšs, Svetlana Pavlovska) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 125 "Par Viļakas apvienības 

pārvaldes vadītāja iecelšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes 

sēdē. 

 

5.§ 

Par Balvu novada pašvaldības iestādes “Šķilbēnu pagasta Dabas parks "Balkanu kalni"” 

likvidēšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka pakalpojuma 

sniegšanas vieta netiek likvidēta, ka to veiks Šķilbēnu pagasta pārvalde. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka ir lūgums paskatīties lēmumprojektu nosaukumus, jo tie 

šobrīd ir maldinoši un neizsaka visu būtību, jo iestāde netiek likvidēta, 

bet pievienota citai iestādei. Ka būtu nepieciešams nosaukumā papildināt 

ar vārdiem, ka konkrēta iestāde tiek pievienota citai iestādei, lai būtu 

saprotams, izlasot jau virsrakstu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka tas būtu jāskatās, vai drīkst to juridiski darīt, bet, kas notiek 

ar iestādi jau ir pateikts lēmumprojekta nosaukumā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā, vai ir kaut kāds normatīvais akts, kurš nosaka, cik garam jābūt 

lēmumprojekta nosaukumam. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šo lūgs juristiem paskatīties. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka par lēmumprojektu formulējumiem piekrīt. Jautā par štatu 

vienībām, vai tās tiek pārņemtas uz Šķilbēnu pagastu, par Z/S 

"Kotiņiiem", kas šai iestādei daudz palīdzēja, vai tas turpināsies vai nē. 
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Šai iestādei ir bijuši daudzi projekti, vai šobrīd nav palikuši, kādi 

nerealizēti projekti un vai tas nevar kļūt par šķērsli šī parka likvidēšanai. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 126 "Par Balvu novada pašvaldības 

iestādes “Šķilbēnu pagasta Dabas parks "Balkanu kalni"” 

likvidēšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

6.§ 

Par Viļakas Mūzikas un mākslas skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas 

likvidāciju 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka dati ir ņemti 

balstoties uz izglītojamo skaitu 3 gadu periodā. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Sīkāk paskaidro par valsts finansējuma dotācijām, pedagogu 

atalgojumam piešķirto finansējumu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, kāpēc šāds lēmums ir tapis, jo ar 1.septembri tiek ieviests jauns 

standarts gan mūzikā, gan mākslā, ka būtu jābūt kopīgam redzējumam un 

skatījumam, veiksmīgāk varēs salikt gan kvalitatīvos, gan kvantitatīvos 

rādītājus, veiksmīgāk varēs organizēt meistarklases, vienota plānošana 

gan mācību satura jomā, gan pedagogu izglītošanā, vienota 

administrācija, finansiāls ieguvums pašvaldībai. Izglītības iestāde netiek 

slēgta, bet paliek īstenošanas vietas gan Baltinavā, gan Viļakā, gan 

Rekavā, mainās izglītības iestādes nosaukums, visiem kopā būtu jādomā 

par to, kā izglītības iestādei pastāvēt ilgtspējīgi un šis modelis ir tas, ka 

iestādes varēs ilgtspējīgi pastāvēt. Sīkāk skaidro par cilvēku, kas tiks 

nozīmēts no iestādes vadītāja puses, kas būs uz vietas un būs atbildīgs. 

Risks protams ir gan skolēniem, gan vecākiem, ka jāpierod pie jaunajām 

pārmaiņām- adaptācijas periods un tam cilvēkam, kas būs norīkots par 

atbildīgo arī būs jāpieskata un jāsniedz savs atbalsts. Mācību punkti nav 

nekāds bieds, jo tie pastāv un pastāvēs. Lūgums ir atbalstīt šo 

lēmumprojektu. Sīkāk paskaidro par nosaukumu, ka jākonsultējas 

juridiski par to. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka šis jautājums ir smalki 

izdiskutēts Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē un 

pašai personīgi, kā deputātam ir ļoti svarīgi, lai šīs īstenošanas vietas 
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saglabājas, lai notiek darbība un, lai bērni no tā necieš un svarīgi ir, lai 

īstenošanas vietās paliek, kāds atbildīgai darbinieks, bet tās jau ir 

nākamās darbības, ko spriedīs iestāžu vadītāji. Skaidro, ka šādi jautājumi 

vēl būs turpmāk, ka ir par visa novada attīstību, ka ir jāstrādā kopā un 

jāvirzās uz priekšu. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka balsojums atšķīrās no 

vairākuma iepriekšējā komitejā, tāpēc vēlas paskaidrot un argumentēt 

savu balsojumu. ka ir piedalījies sanāksmēs, kur tika uzaicināti vecāki, 

kur arī bija bažas un jautājumi par šo reformu. Par nosaukumu nemaz tas 

nebija būtiski, bet tieši uztrauca tas, lai nenobrūk šī īstenošanas vieta, par 

ko arī bija bažas, ka netika runāts par to, ka tiks nozīmēts atbildīgais 

cilvēks, kas šobrīd izskan, par ko arī pateicas, jo uzskata, ka tam cilvēkam 

jābūt. Jāatzīst, ka ir arī ir riski, kas var pastāvēt un lielākais satraukums 

ir par to, ka esošā iestāde tiek saskaldīta trīs daļās, ka tas var nestiprināt 

šo situāciju, lai programma pastāvētu Baltinavā, par izglītojamo skaitu 

sīkāk paskaidro. Par kritērijiem, kas šobrīd netiek plānoti un dotācijas 

sadalījumu. Kas šobrīd ir tas, kas neliek balsot par - ir tas, ka ir finanšu 

ieguvumi novadam kopumā, ja ir riski vai zaudējumi, tad tie tieši šobrīd 

iznāk, ka ir tieši baltinaviešiem, tāpēc arī šajā jautājumā nebalsos par. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka nevienam nav noslēpums, 

ka šis jautājums ir emocianāls pašam personīgi, bet tas nav tāpēc, ka šīs 

skolas direktore ir mamma un visiem labi ir zināms tas, ka šovasar viņa 

dosies pelnītā atpūtā, tāpēc tas nav saistīts ar šo. Tas personiskais ir 

saistīts ar to, ka redzēja kā šī skola top no nulles un sīkāk paskaidro. Ir 

prieks par to, ka šī skola šobrīd netiek likvidēta, bet bažas ir par to, ka tā 

ir prelūdija likvidācijai tuvāko gadu laikā. Skaidro, ka Izglītības 

pārvaldes vadītājas runa un E.Salmaņa runa ir skaidri likusi saprast, ka 

bērniem tiek liegta šī iespēja iegūt tās zināšanas mūzikā un tikai šobrīd ir 

sapratis to, cik tas ir bijis plašs redzējums un iespējas, kas var būt liegtas 

un visi tie, kas balsos par šo lēmumu, tiešām var garantēt to, ka šī skola 

turpinās pastāvēt arī turpmākajos gados un neparādīsies dažādas atrunas, 

kāpēc šīs programmas nevar turpināties šajā skolā, bet šobrīd nav 

dzirdējis nevienu pārliecinātu argumentu. Sīkāk skaidro par finansējumu 

un ietaupījumiem, lai cilvēki netiek maldināti, ka šādi netiek ietaupīts. 

Mūzikas skola veica absolventu aptauju, kādu ieguvumu vai vērtējumu ir 

sniegusi šī skola un sīkāk par to paskaidro. Vērš uzmanību uz tiem, kas 

atbalstīs šo lēmumu, ka pastāv šī atbildība, lai šī skola pastāv arī pēc 

vairākiem gadiem, ka šobrīd tas nevieš nekādu pārliecību, tāpēc arī balsos 

pret šo lēmumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Jautā, par to, vai ir kaut kāda iestāde, 

kurā būs šāds modelis, kurā iestādes ēkā atrodas iestāde un tās 

saimnieciskā darbība atrodas citā iestādē, kā tas īsti ir domāts. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sarmīte 

Tabore: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai bažas nekādas nepastāv. 

Izsaka priekšlikumu 

Sarmīte Tabore: 

Skaidro, ka riski pastāv vienmēr un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā, ka lēmumprojektā ir atsauce uz izglītības normām, kādi ir šie 

objektīvie apstākļi, kāpēc tik steidzami ir jāpieņem šis lēmums. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro, ka lēmumprojekts tiks aizsūtīts visām ministrijām uz 

saskaņošanu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka atkārtos to pašu, ko jau minēja iepriekšējā komitejā, ka pats 

galvenais punkts, kas ir šajā lēmumā, ir 3.punkts, kas nosaka, ka iestāžu 

īstenošanas vietas paliek nemainīgas, ka tas ir pats galvenais, ka tiek 

saglabātas šīs vietas, ka viss pārējais ir attieksmes jautājums, kā tie tiks 

risināti. Par apsaimniekošanas jautājumu neredz nekādas bažas. Skaidro, 

ka nepatīk šis nosaukums, ka varbūt būtu juridiski jāatrod pareizs 

nosaukums, kas labāk skanētu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka attiecībā par iestāžu optimizāciju, ka ir notikusi reforma, bet 

nav informēti par to vadītāji, ka neviens nespiež šobrīd to darīt, ka tas ir 

mūsu lēmums un varam pagaidīt, kamēr ministrija ieviesīs kritērijus, kā 

arī varam gaidīt jaunas vēlēšanas, bet šobrīd būtu lūgums virzīties uz 

priekšu, ja netiks saņemts atbalsts šo jautājumu izskatīt domes sēdē, tad 

arī varēsim lemt, ko darīt tālāk. Sīkāk skaidro par finansēšanas iespējām. 

Sīkāk skaidro par nosaukumu, ka juristi līdz domes sēdei to paskatīsies. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. Skaidro, ka vairs nevarēs turpināt vadīt komitejas sēdi un 

lūdz to pārņemt vietniecei S.Kapteinei. Sīkāk paskaidro jautājumā par p/a 

"San-tex" akciju pārņemšanu Balvu pašvaldībā kompensējamo summu, 

ka būtu lūgums to atbalstīt. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  2 (Aldis Bukšs, Imants Slišāns) 

"ATTURAS" -  2 (Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 127 "Par Viļakas Mūzikas un mākslas 

skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas likvidāciju" un 

sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

 

Komitejas sēdē vairs nepiedalās komitejas sēdes vadītājs, domes priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs 

un komitejas loceklis Jānis Trupovnieks. 
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7.§ 

Par nekustamā īpašuma “Nātrītes”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka turpinās vadīt Finanšu komitejas sēdi. 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
2 (Sergejs Maksimovs - Nepiedalās balsojumā, Jānis Trupovnieks - 

Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 128 "Par nekustamā īpašuma 

“Nātrītes”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

8.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kalvīšu lauki”, Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 129 "Par nekustamā īpašuma 

“Kalvīšu lauki”, Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 
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9.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 130 "Par nekustamā īpašuma 

“Verpuļeva 142”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kāpslīši”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 132 "Par nekustamā īpašuma 

“Kāpslīši”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt. 

 

11.§ 

Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 133 "Par nekustamā īpašuma 

“Krūmi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma “Krikšu lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 134 "Par nekustamā īpašuma 

“Krikšu lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

13.§ 

Par nedzīvojamo telpu – ēkā Pirmsskolas izglītības iestāde “Bērnudārzs”, Vīksnas pagastā, 

Balvu novadā, nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 136 "Par nedzīvojamo telpu – ēkā 

Pirmsskolas izglītības iestāde “Bērnudārzs”, Vīksnas pagastā, Balvu 

novadā, nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas 

līguma slēgšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

14.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Pansionāta apbraucamā iela 2, Celmene, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 139 "Par nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.3, Pansionāta apbraucamā iela 2, Celmene, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma “Sala”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 137 "Par nekustamā īpašuma “Sala”, 

Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes 

sēdē. 

 

16.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kudrevas lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 138 "Par nekustamā īpašuma 

“Kudrevas lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 140 "Par nekustamā īpašuma 

“Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 
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atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

18.§ 

Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu atkārtotas 

nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 141 "Par Balvu novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu pagastā, Balvu 

novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu 

atkārtotas nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

19.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 143 "Par neapbūvētu zemes vienību 

iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu" un sniegt 

atzinumu to izskatīt domes sēdē. 
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20.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 142 "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Baltinavas pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu par brīvu cenu" un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

21.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Krišjāņu pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 144 "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Krišjāņu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu par brīvu cenu" un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 
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22.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Medņevas pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 145 "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Medņevas pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu par brīvu cenu" un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

23.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Šķilbēnu pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 146 "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Šķilbēnu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu par brīvu cenu" un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

24.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Žīguru pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu par brīvu cenu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 147 "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Žīguru pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu par brīvu cenu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

25.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Vectilžas pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 148 "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Vectilžas pagastā, Balvu 

novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu" un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

26.§ 

Par nedzīvojamās telpas garāžas Nr. 9, Ezera iela 37B k-10, Balvos, Balvu novadā, nomas 

līguma pagarināšanu 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 



20 
 

Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 149 "Par nedzīvojamās telpas 

garāžas Nr. 9, Ezera iela 37B k-10, Balvos, Balvu novadā, nomas 

līguma pagarināšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

27.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 Ezera ielā 43A, Balvos, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 150 "Par nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Nr.2 Ezera ielā 43A, Balvos, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

28.§ 

Par dāvinājuma pieņemšanu - Starptautiskā glezniecības plenēra “Valdis Bušs 2023” 

gleznas 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 152 "Par dāvinājuma pieņemšanu - 

Starptautiskā glezniecības plenēra “Valdis Bušs 2023” gleznas" un 

sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

29.§ 

Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” grāmatvedības uzskaitē esošo akciju 

sabiedrības “Balvu Enerģija” akciju pārgrāmatošanu Balvu novada pašvaldības 

administrācijas centralizētās grāmatvedības uzskaitē 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, lai paskaidrotu, kā iepriekš šo uzņēmumu akcijas ir nonākušas pie 

privātpersonām. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro un uzdod jautājumu, vai varēs atteikties no Balvu 

Enerģijas padomes valdes. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šobrīd tad sanāk, ka esam izvēlējušies šo uzņēmējdarbības 

formu un jautā par padomes un valdes sastāvu. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Izsaka prieku, par to, ka šoreiz nav sagatavots kaut kāds lēmums par kaut 

kā lobēšanu, tāpēc šo lēmumu no savas puses noteikti atbalstīs. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par padomes un valdes darbību. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kas šobrīd ir padomes locekļi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka tie ir Egons Strumpe, Gunita 

Kaša un Dzintars Jaunzems. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. Tiek izsludināts 10 minūšu pārtraukums līdz plkst.15.10. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 155 "Par Balvu novada pašvaldības 

aģentūras “SAN-TEX” grāmatvedības uzskaitē esošo akciju 

sabiedrības “Balvu Enerģija” akciju pārgrāmatošanu Balvu novada 

pašvaldības administrācijas centralizētās grāmatvedības uzskaitē" 

un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

Komitejas sēdē vairs nepiedalās deputāti Marija Duļbinska, Jānis Vancāns. 

 

30.§ 

Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. 

"Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot 

pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu iesniegumu atlases kārtas ietvaros 

 

Ziņo Irēna Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka pēc prezentācijas saprot to, ka pašvaldība var pieteikt 

maksimāli tikai 2 projektus, jautā, vai tas tā ir. 

Izsaka viedokli Irēna 

Začeva: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kas šobrīd notiek ar Brīvības ielu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Irēna 

Začeva: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka Brīvības iela šobrīd paliek atvērts jautājums. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 153 "Par pašvaldības dalību atklātā 

projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. "Atbalsts 

uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, 

veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu 

iesniegumu atlases kārtas ietvaros" un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 
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31.§ 

Par grozījumiem Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas sniegto maksas pakalpojumu 

cenrādī 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 154 "Par grozījumiem Balvu novada 

Dzimtsarakstu nodaļas sniegto maksas pakalpojumu cenrādī" un 

sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

32.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.___/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

23.novembra saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par braukšanas maksas atvieglojumiem 

un transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā”” apstiprināšanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sarmīte Gržibovska: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro par saņemtajiem 

iesniegumiem un tur norādīto informāciju. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis jautājums tika skatīts arī Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas sēdē un izanalizēts ar konkrētiem gadījumiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 151 "Par saistošo noteikumu 

Nr.7/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 23.novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par braukšanas maksas 

atvieglojumiem un transporta izdevumu kompensāciju 

izglītojamajiem Balvu novadā”” apstiprināšanu" un sniegt 

atzinumu to izskatīt domes sēdē. 
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33.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.____/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.oktobra saistošajos noteikumos Nr.36/2022 “Par Balvu novada pašvaldības aģentūras 

“SAN-TEX” sniegto pakalpojumu cenrādi”” apstiprināšanu 

 

Ziņo Egons Strumpe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 156 "Par saistošo noteikumu 

Nr.8/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 27.oktobra 

saistošajos noteikumos Nr.36/2022 “Par Balvu novada pašvaldības 

aģentūras “SAN-TEX” sniegto pakalpojumu cenrādi”” 

apstiprināšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

34.§ 

Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu Regīnai Kuļšai 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Aija Mežale) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 157 "Par ikmēneša pabalsta 

piešķiršanu Regīnai Kuļšai" un sniegt atzinumu to izskatīt domes 

sēdē. 

 

35.§ 

Par Vīksnas pagasta pārvaldes apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 158 "Par Vīksnas pagasta pārvaldes 

apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu" un sniegt atzinumu 

to izskatīt domes sēdē. 

 

36.§ 

Par ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas 

pakalpojuma maksas noteikšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. Skaidro, ka lūgums sākumā izskatīt 40.darba kārtības 

jautājumu, jo plkst.16.00 Balvu Bāriņtiesas priekšsēdētājai jādodas uz 

Administratīvo komisiju. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 159 "Par ilgstošas sociālās aprūpes 

un sociālās rehabilitācijas institūcijas ēdināšanas pakalpojuma 

maksas noteikšanu" un sniegt atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

40.§ 

Par Balvu novada pašvaldības Bāriņtiesas darbu 2023.gadā. (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Diāna Astreiko: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības 

Bāriņtiesas darbu 2023.gadā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Diāna 

Astreiko: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Diāna 

Astreiko: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina sniegto informāciju pieņemt zināšanai. Skaidro, ka pāriet pie 

37.jautājuma izskatīšanas. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
 

 Informācija par Balvu novada pašvaldības Bāriņtiesas darbu 

2023.gadā tiek pieņemta zināšanai. 

 

37.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.___/2024 “Balvu novada pašvaldības nolikums” apstiprināšanu. 

(INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo un sīkāk paskaidro par saistošo noteikumu projektu. Skaidro, ka 

atšķirība ir tā, ka jaunajos saistošajos noteikumos ir jāparedz 

institucionālā sistēma un darba organizācija, atšķirībā no šobrīd spēkā 

esošā nolikuma, jo šobrīd spēkā esošajā nolikumā papildus ir atrunāta 

domes darba organizācija - reglaments, kā notiek komiteju un domes 

sēdes, šobrīd nolikumā arī ir atrunāta lēmumprojektu sagatavošanas un 

saskaņošanas kārtība, kā arī par privāto tiesību līgumu noslēgšanu, bet 

šie jautājumi nākotnē tiks atrunāti pašvaldības darba reglamentā, kas arī 

būs nākamais izstrādājamais dokuments - iekšējais normatīvais akts. 

Sīkāk pastāsta pa sadaļām un izstāsta būtiskāko, ko paredz šis jaunais 

nolikums. Skaidro, ka tas šobrīd ir projekts, kas tiks arī nodots 

sabiedrības viedokļa noskaidrošanai pēc komitejas sēdes, kad arī varēs 

veikt kaut kādus labojumus un ieteikt priekšlikumus, kā arī plānots, ka 

šis jautājums tiks atkārtoti skatīts arī aprīļa komitejas sēdē un tad tiks 

nodots izskatīšanai domes sēdē, tāpēc šobrīd tiek izstāstīts būtiskākais un 

tad jau būs iespēja detalizētāk iepazīties ar dokumentu arī pēc komiteju 

sēdes. Sīkāk skaidro par Centrālās pārvaldes nosaukumu, komisijām, to 

skaitlisko sastāvu. Skaidro par nolikuma jaunu sadaļu, kas iepriekš nebija 

- par publisko tiesību līgumu noslēgšanas procedūru, apmeklētāju 

apmeklējumu un iesniegumu izskatīšanu gan vadībai, gan deputātiem, 

par publiskās apspriešanas kārtību, kārtību, kādā tiek apkopoti un 

ievietoti publiskās apsriešanas rezultāti, iedzi'votāju piedalīšanos domes 

un komiteju sēdēs, domes sēdes tiešraides nodrošināšanu, domes lēmumu 

pieejamību, par attālinātas domes sēdes sasaukšanas nosacījumiem, par 

nolikuma spēkā stāšanos brīdi. Pēc komitejas sēdes saistošo noteikumu 

projekts tiks nodots sabiedrības viedokļa noskaidrošanai 2 nedēļas un tad 

uz aprīļa sēdi atkārtoti izskatīt šo dokumentu, skaidro, ka vēl VARAM 

tiks nosūtīts caurskatīšanai, jo atzinums nav jāsaņem, bet jānosūta 

zināšanai šis dokuments un tad arī aprīļa komitejas sēdē, paralēli šim 
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dokumentam, ja tas tiks akceptēts izskatīsim reglamentu un Centrālās 

pārvaldes nolikumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai tos priekšlikumus un izmaiņas varēsim iekļaut pēc tam. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka pēc marta domes sēdes varbūt būs skaidrāk 

un precīzāk zināms par kultūras namiem, jo šobrīd tie nav iekļauti, tad 

būtu pēc domes sēdes jālaiž uz sabiedrisko apspriešanu, kad būs skaidrs 

domes lēmums, lai netiek maldināta sabiedrība. Par komisijām sīkāk 

paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka pēc domes sēdes būs skaidrs arī par Balkanu dabas parku, kas 

šobrīd arī nav atrunāts. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Skaidro, ka marta domes sēde būs noteicoša gan priekš kultūras namiem, 

gan Balkanu kalnu dabas parku, gan arī Viļakas mūzikas un mākslas 

skolu, gan arī Baltinavas mūzikas un mākslas skolu, kas šobrīd jau ir 

atrunāti. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, ja būs jāpieņem kāds lēmums attiecībā par iestāžu nosaukumu 

maiņu, vai to varēs šajā nolikumā koriģēt un tur nebūs nekādu problēmu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Izsaka pateicību Juridiskajai nodaļai sagatavojot un izstrādājot šo milzīgo 

dokumentu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka pieļauj domu tam, ka neveiksmīgi ir izvēlēta argumentācija 

par komisiju skaitlisko sastāvu, tāpēc, ka priekšsēdētājs Youtoube kanālā 

to ir teicis, bet jautājums ir, kādā ir tā patiesā argumentācija, kāpēc tiek 

mainīts komisijas skaitliskais sastāvs, kur tieši ir komisiju pāra skaitļa 

sastāvs. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka tas ir priekšlikums, kā arī par 

komisiju pāra skaitlisko sastāvu, ka noteicošā var būt priekšsēdētāja 

balss. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Iesaka, ka varbūt nevajadzētu aizrauties ar likuma pārrakstīšanu, lai nav 

kaut kāda interpretācija. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro, kādos gadījumos deputāts drīkst piedalīties attālināti, 

kad ir noteikta klātienes sēdē un gadījumiem, kas ir jāatrunā obligāti 

nolikumā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, vai šobrīd jau ir nobalsots par šī dokumenta apstiprināšanu, lai 

protokolā netiktu uztverts tas, ka to atbalsta šādā redakcijā, bet šobrīd 

apstiprina tikai to, ka tas tiek pieņemts zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

38.§ 

Par nedzīvojamās telpas – garāžas Tirgus ielā 7, Balvos, Balvu novadā, nomas tiesību 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to izskatīt 

domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 135 "Par nedzīvojamās telpas – 

garāžas Tirgus ielā 7, Balvos, Balvu novadā, nomas tiesību izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu" un sniegt 

atzinumu to izskatīt domes sēdē. 

 

39.§ 

Par Rugāju pagasta pārvaldes maksas pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu to 

izskatīt domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Imants Slišāns) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 160 "Par Rugāju pagasta pārvaldes 

maksas pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu" un sniegt 

atzinumu to izskatīt domes sēdē. 
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41.§ 

Par Latvijas - Lietuvas programmas 2. kārtas projektu konkursu un projekta ideju 

"Culture for future" (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Santa Šmite: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Latvijas - Lietuvas programmas 2. 

kārtas projektu konkursu un projekta ideju "Culture for future" , 

prioritātēm. Ir sazinājusies arī ar partneriem, kuriem joprojām ir aktuāls 

šis projekts un labprāt startētu tajā, no savas puses to vēl pilnveidotu, kas 

varētu ilgt 24 mēnešus un sāktos ne ātrāk kā 2025.gadā. Skaidro, kāpēc 

šis projekts ir svarīgs, projekta mērķi, rezultātu, budžetu, ka tas noteikti 

būs jāpārskata, jo tā bija pirms gada iesniegta informācija, plānotajām 

aktivitātēm, budžetu, kas ir attiecināms uz mūsu pašvaldību. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, cik procenti ir atbalstāmi noprogrammas. 

Izsaka viedokli Santa 

Šmite: 

Skaidro, ka 80% tiek atbalstīti no programmas un 20% no pašvaldības. 

Sīkāk paskaidro par projekta atbalstīšanas nosacījumiem. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā, par 20%, cik tas ir konkrētajā summā. 

Izsaka viedokli Santa 

Šmite: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka tā summa sastāda ~85 000 

eur. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka iepriekš šo projektu no savas puses atbalstīja, bet šobrīd, kas 

tika arī no rīta dzirdēts Sociālajā komitejā, ka šobrīd ir arī pārdomas, par 

prioritātēm, iespējām. Šobrīd šis lēmums raisa pārdomas. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka pārdomas protams ir, bet atceroties to, ka šis tiesas nams 

tomēr ir vēsturiska un netipiska māja, jo katrā pagastā un pat katrā novadā 

nav šādas ēkas, ka tomēr būtu jāmēģina startēt šajā projektā un sadrabību 

vēlas turpināt arī Lietuvas partneri, jo šobrīd diezgan smagi iet ar 

pārrobežu projektiem. Uzskata, kamēr partneri ir gatavi iet tālāk, ka būtu 

tomēr jāriskē un jāmeģina startēt projektā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka jēmēģina startēt projektā un jāriskē. Sīkāk paskaidro par 

sadarbības partneru atrašanu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, vai šobrīd plānotais pieteikums kaut kā atšķiras no iepriekšējā 

pieteikuma un skaidro, ka labprāt ar to arī iepazītos. 

Izsaka viedokli Santa 

Šmite: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka iepriekš šo iniciatīvu ļoti atbalstīja un pats arī rakstīja vēstuli 

Tieslietu ministrijais, lai meklētu šos Lietuvas partnerus, bet šobrīd jau 

pēc šīs pieredzes ir bail riskēt, ņemot vērā arī to, kā ir gājis ar muzeju un 

Baltinavas ielas ietvi un līdz galam nav zināms, kas strādāja un bijis 

atbildīgs pie šī muzeja projekta. Šobrīd tiek aicināts apstiprināt to, ko līdz 

galam nemaz nesaprotam. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka šobrīd tiek lūgts apstiprināt to, vai mēs turpinam šo projektu 

un tad projektu vadītāja turpina visam sekot līdzi, sakomunicē ar mūsu 

sadarbības partneriem, iepazīties ar to, kādi būs jaunie nosacījumi, bet, ja 

tomēr sakam nē, ka mums tas vairs nav aktuāli tad nebūtu godīgi pret 

Lietuvas partneriem un tad viņi arī par to būtu jāinformē. 
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Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skiadro, kamēr nav jāpieņem lēmums par projekta iesniegšanu un 

finansēšanu, tad pavisam noteikti ir jākomunicē un jāseko līdzi, jo šobrīd 

tā ir laba izdevība atjaunot tiesas namu, taču pats personīgi arī neteiks 

par, kamēr līdz galam neredz, kas tieši ir jāatbalsta, kas būs gala rezultātā, 

kā arī jāseko līdzi jaunās kārtas nosacījumiem un labprāt ar tiem arī 

iepazītos. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka projektu vadītājai S.Šmitei šobrīd tiek uzdots uzdevums sekot 

visam līdzi un tāpat, ja būs par kaut ko jālemj būs nepieciešams domes 

lēmums. Tad lūgums arī pēc tam deputātus informēt par visām šīm 

aktualitātēm. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, kāpēc uzskata, ka šis projekts ir jāturpina, jo šobrīd, ja nekas nav 

mainījies tās procentu attiecības ir ļoti labas, jo reti, kuros projektos var 

dabūt tik lielu attiecināmo procentu atmaksu, bet protasms, ja nosac;ījumi 

ir mainījušies, tad ir jāskatās un jāpieņem cits lēmums, bet, kamēr ir 

cerība, tas ir jādara. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka šobrīd atbalsta deputātes R.Cibules nostāju. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka nav pret, bet uzsver, ka nevajag šo sarunu pataisīt jau par 

konkrēta lēmuma pieņemšanu, ka jau stratējam šajā projeketā. Vēlētos 

redzēt un gribētos gūt pārliecību, ka netiks pieļautas tās pašas kļūdas, kas 

tika jau pieļautas attiecībā uz muzeju, kad tik ļoti būtiski pieaug tās 

izmaksas. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ja netiks pieņemts lēmums, tad tiesas nams izzudīs, jo nebūs 

finansējuma, par ko to varēs pārbūvēt. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

NOLEMJ: 

 

 Sniegt0 informāciju pieņemt zināšanai. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:16 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītājs,  

domes priekšsēdētājs (līdz 7.jautājumam)                                                          Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Komitejas sēdes vadītāja,  

domes priekšsēdētāja vietniece (sākot ar 7.jautājumu)                                            Sandra Kapteine 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                                            Jūlija Korlaša 


